

會務報告 Announcements 05-02-2021

1. 本主日 (5月2日) 是聖餐主日，請大家預備心來記念主。
This Sunday (05/02) is a communion Sunday. Please prepare your hearts for remembering the Lord.
2. 本週二 (5月4日) 晚上7點有長執同工會。
We are going to have an ED board meeting on coming Tuesday (5/4) at 7:00pm.
3. 三階門徒造就課程將於5月14日至7月23日進行，共10週，每週五8:00~9:30pm，上課材料 App Installation Fee 是 \$11.95。願意報名參加的請與陳珣瑩姊妹聯繫。
Third Stage Discipleship Class will start from 5/14 to 7/23, 10 weeks, every Friday, 8:00-9:30pm; App Installation Fee is \$11.95. Please contact sister Hsunying Chen if you want to join the class.

第三階靈命根基課

新一梯次的三階課程，
歡迎弟兄姊妹報名參加！

三階靈命進深，幫助新朋友，老朋友，
更多疏理，也更多看到自己的老我生命問題，
期待跟主耶穌建立更正確的關係！如果你願意認真，
我們一起來經歷生命的翻轉，一起進步！

上課材料：下載 APP (US\$11.95)

內容涵蓋：主題分享/自我評估/視頻回應/每日靈修
默想經文/筆記欄...

上課時間：5/14~7/23，共10週課程
每週五 8:00~9:30pm

Zoom 線上上課

報名& 更多詳情：

各團契小組長& 陳珣瑩姊妹

Text: 240-702-6921



會務報告 Announcements 05-02-2021

4. 年中會員大會將於6月6日舉行，屆時將就會章修訂和提名委員會同工做出決定。若有願意加入教會成為會員的弟兄姐妹，請與牧師長老們聯繫。

A mid-year congregational meeting will be held on June 6. We are going to make decisions on the By-laws amendments and nominating committee members. If any brother or sister is willing to join our church as a church member, please contact the pastor and elders.

5. 本週“2-1-1 讀經計劃”：查考雅各書2:1-13；背誦經文是雅各書1:5“你們中間若有缺少智慧的，應當求那厚賜與眾人、也不斥責人的神，主就必賜給他。”每日閱讀經文是耶利米書26-30章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study James 2:1-13. Bible memory verse is James 1:5 "If any of you lacks wisdom, he should ask God, who gives generously to all without finding fault, and it will be given to him." Daily Bible reading: Jeremiah 26-30.